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زمان پیشنهادی: ۴۰ دقیقه
قانون هاي حل جدول سودوکو
۱- در هر سطر و ستون باید اعداد یك 
تا ۹ نوشته شود. بدیهي است که هیچ 
عددي نباید تکرار شود. 
۲- در هر مربع ۳×۳ اعداد یك تا 
۹ باید نوشته شود و در نتیجه هیچ 
عددي نباید تکرار شود.

رتبه بندی ۷۰ درصد از 
باغ  وحش های کشور

ایســنا: معاون محیط زیســت طبیعی 
ســازمان حفاظت محیط زیست گفت: 
حدود ۷۰ درصــد باغ  وحش ها و مراکز 
نگهداری از حیات  وحش کشور ارزیابی 
شــده اند و تــا دو ماه آینده ایــن کار به 
اتمام می رسد. حسن اکبری در گفت وگو 
غالبا  بــاغ  وحش هــای کشــور  افزود: 
اقتصادی نیســتند. سبک و سیاق آنها در 
ایران تقریبا مشــابه است و با فضاهای 
و  مواجه هســتیم  زمختــی  محصــور 
معمولا اســتقبال زیادی از طرف مردم 
نمی شــود؛ بنابرایــن از نظــر اقتصادی 
مشــکلاتی دارنــد که باعث می شــود 
خیلی اوقات نتوانند اســتانداردهای مد 
نظــر ما را اعمــال کننــد. او ادامه داد: 
در این شــرایط ما ایجاد بــاغ  وحش یا 
مراکز جدید نگهــداری از حیات  وحش 
را به شــدت محدود کردیم تــا بتوانیم 
بــاغ  وحش های موجود را ســاماندهی 
زیســت طبیعی  کنیم. معــاون محیط 
ســازمان حفاظت محیط زیست اضافه 
کرد: نظارت بر بــاغ  وحش ها مهم ترین 
کاری اســت که اســتان ها در این حوزه 
باید انجام دهند تــا موضوعات مهمی 
مثل تغذیه،  شرایط نگهداری و رسیدگی 
بــه حیوانات که هم مهم اســت و هم 
حساســیت ها دربــاره آنها بالاســت، با 
کیفیت بهتری انجام شود. این موضوع 
را هم در ســامانه جامع محیط زیست 
دیدیم و هم بارها به اســتان ها گوشزد 
کردیم تــا از باغ وحش ها به  طور مرتب 
بازدیــد و بر آنها نظــارت و پایش کنند 
و تذکــر لازم را به آنها ارائــه دهند. او 
ادامــه داد: یک اکیپ پایشــی از تهران 
به استان ها اعزام می کنیم تا هم پایش 
و نظــارت کامل و دقیــق انجام دهند و 
هم فرم هــای رتبه بنــدی باغ وحش ها 
که قبلا توســط اســتان ها تکمیل شده 
اســت را بــا روش ثابتــی بــرای همه 
باغ وحش ها بازنگری کنند. اکبری تأکید 
کرد: خیلی از ایرادات و مســائل جزئی 
ولی مهم که باید مورد توجه قرار گیرد، 
احصا شده اســت و به  صورت موردی 
بــه باغ وحش ها اخطــار دادیم و قصد 
داریم ماحصل پایش های سراســری را 
به  صورت پروتــکل و ترجیحا در قالب 
دوره هــای آموزشــی درآوریــم تا هم 
باغ وحــش داران و هــم عوامل اجرائی 
آنان آموزش ببینند و کارهایی که چندان 
هزینه بر نیســت ولی لازم است، انجام 
شــود. معــاون محیط زیســت طبیعی 
ســازمان حفاظت محیط زیست اضافه 
کــرد: اگرچه رتبه بنــدی باغ وحش ها از 
سوی اســتان ها انجام شده است، ولی 
با نگاه ثابت از ســوی ستاد باید صورت 
گیرد و برای آن برنامه هایی داریم. یعنی 
باغ   وحش هایی که از یک حدی پایین تر 
باشــند، باید بتواننــد نقص های اصلی 
خود را برطرف کنند؛ در غیر این صورت 

مجبور به برخورد قضائی هستیم.

خبر گزارش خبری

سامان موحدی راد: نشســت هیئت عمومی اتحادیه سراسری کانون های وکلای دادگستری ایران که 
صبح روز چهارشــنبه ۲۴ مرداد در هتل پارســیان استقلال و با میزبانی کانون وکلای دادگستری مرکز 
برگزار شد، با حاشیه های مهمی همراه شد که واکنش های گوناگونی هم داشت. موضوع چالشی در 
این جلسه اصلاح اساسنامه اســکودا در مواردی از جمله «شرایط نامزدی در انتخابات هیئت رئیسه 
اسکودا و برگزاری انتخابات براســاس مذاکرات (ماده ۲۲)» بود. در وب سایت اسکودا نتیجه بررسی 
این مورد چنین عنوان شــده: «مقرر شــد اصلاحات اساسنامه به شورای اجرائی منتقل شود و پس از 
نهایی شــدن موارد اصلاحات، موضوع ضمن تعیین دستور جلسه در هیئت عمومی که زمان و مکان 

آن در جلســه آتی شــورای اجرائی تعیین خواهد 
شد، به رأی گذاشــته شود». با این حال بعد از پایان 
این جلســه گزارش ها و روایت هایی از حواشی آن 
بیــرون آمد. ماجرا به مذاکرات مدیران اســکودا با 
معاونت حقوقی قــوه قضائیه بــرای پیش بردن 
اصلاحات اساســنامه بازمی گردد. انتشــار برخی 
از روایت ها در زمینه این جلســه و خواســته های 
معاونت حقوقی در اواخر هفته گذشته واکنش این 
معاونت را هم به همراه داشت. برای پی بردن به 
جزئیات بیشتر اتفاقات این جلسه با علی پزشکی، 
رئیس کانون وکلای دادگستری استان زنجان و دو 
دوره نایب رئیس اول اتحادیه سراسری کانون های 
وکلای دادگستری ایران که در این جلسه حاضر بود 
گفت وگویی انجام دادیم. همچنین در ادامه، متن 
واکنش معاونت حقوقی قــوه قضائیه هم آورده 

شده است.
موضــوع نشســت ۲۴ مرداد هیئــت عمومی   �

اتحادیه چه بود؟
موضــوع اصلی جلســه، بررســی اصلاحات 
اساســنامه اتحادیــه سراســری کانون های وکلای 
دادگستری بود. به جز این دستور، البته چند دستور 
دیگــر هم بــود که در جلســه مورد بررســی قرار 
گرفت. به هر روی ما در این جلســه قرار بود برخی 
اصلاحاتی که دوستان ما در شورای اجرائی تصویب 
کرده بودند را بررسی کنیم که یکباره اصلاحات مد 
نظر کارگروه مذاکره با قوه قضائیه هم در جلســه 

مطرح شد.
سرانجام این جلسه چه شد؟  �

از آنجایی که بر ســر اینکه چه چیزی دقیقا باید 
اصلاح شــود اختلاف نظر وجود داشــت، قرار شد 
موضوعات برای بررسی بیشــتر در دستور شورای 

اجرائی اتحادیه قرار بگیرند.
پس جلسه بی نتیجه پایان یافت؟  �

بله! عملا مصوبه ای در این مورد نداشتیم. ولی 
خب از این رو که محل نزاع مورد نقد و بررسی قرار 

گرفت، جلسه بسیار مفیدی بود.
محل نزاع دقیقا چه بود؟  �

چالش اصلی نحوه اصلاح ماده ۲۲ اساسنامه 
بود. دوســتان ما در گــروه مذاکره کننده با معاونت 
حقوقی قوه قضائیه نظرشــان این بود که ماده به 
شکلی اصلاح بشــود که اختیار بررسی صلاحیت 
کاندیداهای هیئت رئیســه اســکودا توسط دادگاه 
عالی انتظامی قضات باشد. حتما مطلع هستید که 
به موجب رأی  شــعبه پنجم دادگاه عالی انتظامی 
قضــات، جایگاه قانونی اســکودا محل تردید بوده 
و برگزاری انتخابات هیئت رئیســه آن از این نظر با 
چالش مواجه شده اســت. برای رفع چالش قرار 
شد کارگروهی از دوستان ما مذاکراتی با قوه قضائیه 
را پیــش ببرند، امــا ظاهرا در این مذاکــرات موارد 
اصلاحی مطرح شــده که خودش چالش جدیدی 

را به وجود آورده است.
چه مورد اصلاحی از سوی قوه قضائیه پیشنهاد   �

شد که محل اختلاف است؟

البته روابط عمومی معاونت حقوقی طی بیانیه ای که بعد از نشســت اتحادیه داد، منکر طرح این 
اصلاحات از ســوی آن معاونت شد، ولی کارگروه مذاکره کننده مدعی بود که از نظر معاونت حقوقی 
قوه، صلاحیت کاندیدای هیئت رئیســه اسکودا باید توسط دادگاه عالی انتظامی قضات مورد تأیید قرار 
گیرد؛ در حالی که در اساسنامه فعلی، چنین تکلیفی نیست و فقط یک سری شرایط شکلی هست که آن 

هم توسط شورای اجرائی اتحادیه مورد بررسی قرار می گیرد.
این موضوعی بود که اعضا پیش از جلسه در جریانش نبودند؟  �

مدیران کانون ها به صورت شــفاهی در جریان موضوع بودند، ولی اینکه جزئیاتش چیست و قرار 
است در دستور کار جلســه قرار گیرد، خیر! دستور 
کار نشســت انجــام اصلاحاتــی بود که شــورای 
اجرائی اتحادیه پیشــنهاد کرده بود. قبل از آن هم 
موارد اصلاحی را به کانون ها ارســال کرده بودند، 
ولــی یکباره در جلســه، اصلاحات مــد نظر گروه 
مذاکره کننده هم در دســتور قــرار گرفت و همین 
مسئله باعث چالش شد و نهایتا به تصویب نرسید.

جزئیات بیشــتری از این موضوع محل اختلاف   �
نظر را بیان می کنید؟

به موجب اساســنامه اســکودا، اولا بررســی 
صلاحیت کاندیداهای هیئت رئیســه اســکودا در 
اختیار شــورای اجرائی، که از ارکان اتحادیه است، 
قرار دارد. از ســوی دیگر، معیارهایی که در بررسی 
صلاحیــت کاندیداها اهمیت دارد شــفاف و غالبا 
شکلی اســت؛ اینکه مثلا کاندیداها چه مدت باید 
سابقه وکالت پایه یک داشــته باشند و مسائلی از 
این دســت. حالا گروه مذاکره کننده مدعی اســت 
که خواســته معاونــت حقوقی قــوه قضائیه این 
اســت که کلا بررسی و تأیید صلاحیت کاندیداهای 
هیئت رئیسه اسکودا، نظیر آنچه به موجب تبصره 
مــاده ۴ قانون کیفیت اخذ پروانــه وکالت در مورد 
کاندیداهــای هیئت مدیــره کانون ها مقرر شــده، 
توســط دادگاه عالی انتظامی قضات باشــد. تأکید 
ما این اســت که صرف نظر از اینکــه این موضوع، 
خلاف قواعــد حقوق عمومی بوده، به نوعی اصل 
استقلال را مخدوش و متزلزل می کند. آخر چگونه 
یک نهاد قراردادی غیر دولتی که تعریفی در قانون 
ندارد می تواند برای یک نهاد حاکمیتی نظیر دادگاه 
عالــی انتظامی قضات ایجاد اختیار یا تکلیف کند؟  
حــالا اگر ایــن دادگاه به این تکلیف تــن نداد چه؟  
اصلاح اساسنامه به این شکل مغایر با قواعد حاکم 
بر حقوق عمومی اســت. علاوه بر ایــن ایراد، دلایل 
دیگری هم در جلسه هیئت عمومی مطرح شد که 
در مجموع دوســتان به این جمع بندی رسیدند که 
به این کیفیت امکان تصویب آن نیست و موضوع 
مجددا برای بررسی بیشتر به جلسه شورای اجرائی 

اسکودا محول شد.
واکنش قوه قضائیه بعد از نشســت و تکذیب   �

برخی اخبار را هم دیده اید؟
بله، مــن هم خبر را خواندم و خــب این اتفاق 
خوشــایندی اســت و نشــان می دهد که معاونت 
حقوقی به اشــکالات انجام چنین اصلاحاتی واقف 
است. این واکنش را من در مجموع مثبت و سازنده 
ارزیابی می کنم و معتقدم که مســیر برای برگزاری 
انتخابات هیئت رئیسه اسکودا هموار شده و مقدمات 
برگــزاری آن با تدبیــر باید انجام شــود. الان موانع 
برگزاری انتخابات مرتفع شده و جلسه عادی هیئت 
عمومی که چند ماه بعد در اراک برگزار خواهد شد 
باید به برگزاری انتخابات اسکودا اختصاص یابد و از 
الان باید اسکودا و شورای اجرائی مقدمات انتخابات 
را که آگهی و  ثبت نام از کاندیداهاست، فراهم کند. 
به موازات آن، حتما تا زمان برگزاری انتخابات، باید با 

قوه قضائیه گفت وگو و تعامل داشت.

آبله میمونی، بیخ گوش ایران!
شرق: در حالی که روز گذشته خبری نگران کننده درباره مشاهده اولین موارد 
آبله میمونی در پاکستان و در همسایگی ایران در رسانه ها منتشر شد، امروز 
رئیس ســازمان اورژانس کشور و رئیس کمیته بهداشت و درمان اربعین از پایش و 
کنترل دقیق زائران پاکســتانی که از طریق پایانه های مرزی میرجاوه و ریمدان وارد 
ایران می شوند، خبر داد. همچنین در جای دیگری معاون مرکز مدیریت بیماری های 
واگیــر وزارت بهداشــت هم اعلام کــرد «تاکنون موردی از آبلــه میمونی در ایران 

شناسایی نشده است».
آبله میمونی در پاکستان

روز گذشــته خبرگزاری مهر به نقل از بابک عشرتی، معاون فنی مرکز مدیریت 
بیماری های واگیر وزارت بهداشت و با اشاره به شناسایی مواردی از آبله میمونی در 
پاکستان، از شناسایی نشدن این بیماری در ایران خبر داد بود. آقای عشرتی در ادامه با 
اشاره به انتشار آبله میمونی از کشورهای آفریقایی و شناسایی نشدن بیماران مبتلا به 
آبله میمونی در کشور، یادآور شد: در موج قبلی این بیماری که دو سال قبل بود، در 
ایران نیز یک مورد بیمار آبله میمونی را که از خارج از کشور آمده بود، گزارش کردیم 
اما موج جدید این بیماری عمدتا در کشورهای آفریقایی است اما سه مورد ابتلا به 
این بیماری در پاکستان نیز گزارش شده است. معاون فنی مرکز مدیریت بیماری های 
واگیر وزارت بهداشت از افزایش مراقبت های بهداشتی در کشورمان به دنبال گزارش 
موارد ابتلا به آبله میمونی در پاکســتان خبر داد و گفت: به پایگاه های مراقبت های 
مرزی در سراســر کشــور هشــدار داده ایم بیمارانی که از مرزهای شــرقی و غربی 
کشورمان عبور می کنند، با توجه به علائم آبله میمونی، شناسایی شوند. عشرتی به 
زائران اربعین توصیه کرد: نه فقط درباره آبله میمونی، بلکه درباره دیگر بیماری های 
عفونی، اســهالی و تنفسی، بهداشــت فردی را رعایت کرده و ضمن شست وشوی 
مداوم دست ها با آب و صابون یا حتی ضدعفونی کننده ها، حتما در ازدحام جمعیت 

ماسک به همراه داشته باشند.
بابک عشــرتی، با بیان اینکه آبله میمونی یک بیماری پوســتی است که علائم 
آن در ابتــدا تب و بدن درد و در ادامه ظاهرشــدن لکه هــای قرمزرنگ بر روی بدن 
اســت، گفت: لکه های قرمزرنگ ناشی از آبله میمونی اول روی صورت و بعد روی 
گردن، بدن و دســت ها ظاهر می شود و این ضایعات حالت تاولی مانند آبله مرغان 
به خود می گیرند. او افزود: اندازه ضایعات پوســتی آبله میمونی از تاول های آبله 
مرغان بزرگ تر اســت و مقداری نیز غدد لنفاوی گردن متورم می شــود. راه انتقال 
آبله میمونی بیشــتر از طریق تماس با پوست است و اگر ترشحات ضایعات تاولی 
با پوست تماس داشــته باشد، این بیماری منتقل می شــود. معاون مرکز مدیریت 
بیماری های واگیر وزارت بهداشــت با بیان اینکه آبله میمونی درحال حاضر درمان 
خاصی ندارد و فرد بیمار بهبود می یابد، گفت: افرادی که ضعف سیســتم ایمنی یا 
بیماری زمینه ای دارند، ممکن اســت دچار فرم شدید آبله میمونی شوند و کمتر از 
یــک درصد از مبتلایان به این بیماری، فوت می کنند. عضو هیئت علمی دانشــگاه 
علوم پزشکی ایران بهترین راه پیشگیری از ابتلا به آبله میمونی را جداکردن و حفظ 
فاصله بیماران از افراد ســالم دانســت و گفت: جداکردن بیماران به ویژه در زمان 
ظاهر شدن ضایعات پوستی بر بدن بسیار مهم است، چراکه بیشترین احتمال انتقال 

بیماری در همین زمان است.
زائران پاکستانی هنگام  ورود به ایران، معاینه می شوند

از ســوی دیگر جعفر میعاد فر، رئیس ســازمان اورژانس کشور و رئیس کمیته 
بهداشــت و درمان اربعین هم به ایلنا خبر داده که زائران پاکســتانی هنگام ورود 
به ایران، معاینه می شوند. جعفر میعادفر ضمن اعلام این خبر گفت: ایستگاه های 
مراقبت بهداشتی در مرزهای میرجاوه و ریمدان برای جلوگیری از ورود بیماری های 
مسری به کشور مستقر شده اند. او اظهار کرد: با توجه به حساسیت ویژه ایام اربعین، 
زائران پاکســتانی که وارد پایانه مرزی میرجاوه و ریمدان می شــوند، تحت دو نوع 
مراقبت بهداشتی شامل مراقبت حشره شناسی و انسانی قرار می گیرند. میعادفر با 
اشاره به اینکه تاکنون هیچ گونه پشه آئدس در منطقه تله گذاری شده مشاهده نشده 
اســت، افزود: در بخش مراقبت حشره شناسی، پایش تخم، لارو و پشه های بالغ در 
دستور کار قرار دارد و با استفاده از سطل های مشکی رنگ که از طرف همکاران مراکز 
بهداشتی به عنوان تله برای جذب پشه های ماده استفاده می شوند، عملیات صید و 
بررسی پشه ها انجام می گیرد. او تصریح کرد: در زائرسراهای پایانه مرزی میرجاوه، 
ملحفه های ســفیدی پهن می شــود و پس از استفاده از حشــره کش ها، حشرات 
صیدشــده برای بررسی بیشتر و شناسایی پشــه آئدس به آزمایشگاه حشره شناسی 
منتقل می شوند. این فرایند در داخل اتوبوس های پاکستانی نیز اجرا می شود. رئیس 
کمیته بهداشت و درمان اربعین در ادامه به مراقبت های انسانی اشاره کرد و گفت: 
در پایانه های مرزی میرجاوه و ریمدان، هر زائری که از کشــور پاکســتان وارد ایران 
می شــود، از نظر علائم بالینی نظیر تب، لرز، کاهش هوشــیاری، راش های پوستی 
و تب خون ریزی دهنده معاینه می شــود و در صورت مشــاهده هریک از این علائم، 
تســت های آزمایشــگاهی لازم گرفته شــده و در صورت مثبت بودن نتایج، آن زائر، 

قرنطینه می شود و از ورود او به ایران جلوگیری خواهد شد.

گفت وگو با علی پزشکی، رئیس کانون وکلای دادگستری استان زنجان:

مناقشه بر سر  استقلال اسکودا

روابط عمومی معاونت حقوقی و امور مجلس قوه قضائیه درباره مطالب مطرح شده 
از سوی کانون های وکلای دادگستری ایران درباره موضوع پیشنهادهای قوه قضائیه برای 
اصلاح اساسنامه اسکودا که در فضای مجازی و برخی سایت های خبری درج شده است، 

توضیحاتی ارائه داد.
در توضیحات معاونت حقوقی و امور مجلس قوه قضائیه خطاب به وکلا، کانون های 

وکلای دادگستری و دانشجویان و استادان و پژوهشگران حقوقی آمده است:
۱- قوه قضائیه بر اســاس قوانینی همچون قانون وکالت، قانــون کیفیت اخذ پروانه 
وکالت، لایحه قانونی استقلال کانون وکلای دادگستری و آیین نامه لایحه قانونی استقلال 
کانون وکلای دادگســتری، با کانون های وکلای دادگســتری در ارتباط اســت که بر اساس 
قوانین و مقررات مذکور، شــرایط وکلا و نحوه اخذ پروانــه وکالت و چگونگی نظارت قوه 
قضائیــه در این خصوص بیان شــده اســت، ولی «اتحادیه سراســری کانون های وکلای 
دادگســتری (اســکودا)» در هیچ یک از قوانین موضوعیتی نداشــته و اصولا از منظر قوه 
قضائیه، اسکودا نهادی قانونی که واجد ارتباطی با دستگاه قضائی باشد تلقی نمی شود.

۲- کانون های وکلای دادگســتری نیز ظاهرا بر اساس تفسیر خودشان به موجب یک 
رابطه قراردادی، اساسنامه ای را در این خصوص تهیه کرده اند که اگر مبین هرگونه رابطه 
قراردادی باشد وفق ماده ۲۱۹ قانون مدنی بین متعاملین و قائم مقام آنها لازم الاتباع است 
و بر همین اساس این اساسنامه برای دولت در معنای عام آن و نهاد های دولتی و اجرائی 

هیچ گونه الزامی را در بر نخواهد داشت تا مورد عمل قرار گیرد.
۳- در جلسه فوق الذکر افرادی به عنوان عضو هیئت مذاکره کننده با دستگاه قضائی 

معرفی و مطالبی را ابراز کرده اند.
لازم به ذکر است که در پی بروز مشکلات قانونی که موجبات عدم برگزاری انتخابات 
اتحادیه را فراهم کرده اســت، خود کانون های وکلا درخواست داشتند تا از طریق مذاکره 
با قوه  قضائیه از این تعاملات استفاده کرده و راه حل های قانونی در این خصوص بررسی 
شــود و لذا اصل این مذاکرات مورد خواســت قوه قضائیه نبوده و بر همین اســاس نیز 
تشــکیل هیئت مذاکره کننده هم توســط خود این افراد شکل گرفته و تمامی جلسات در 
این خصوص نیز به درخواست همین افراد تشکیل شده و قوه قضائیه هیچ داعی در این 

خصوص ندارد.
۴- در برخی ســایت های مربوط به کانون های وکلا اعلام شده که در راستای اصلاح 
اساســنامه، پیشنهاد قوه قضائیه درج ماده ۴ قانون کیفیت اخذ پروانه وکالت در ماده ۲۲ 
اساسنامه اسکودا بود، این مطلب هم موضوعی نادرست است و قوه قضائیه به هیچ وجه 

پیشنهادی برای درج ماده ۴ فوق الذکر در اساسنامه نداشته و ارائه نکرده است.
۵- در خاتمه به نظر می رســد این قبیل افراد که مطالبی را به قوه قضائیه جمهوری 
اسلامی منتسب می کنند صرفا برای فرار از عدم تفاهم خودشان در حل مشکلات داخلی 
اســت تا احیانا از پاســخ گویی در قبال کانون های وکلا اجتناب کنند. مع ذلک قوه قضائیه 
که با حســن نیت و برای رفع مشکلات قانونی اتحادیه به درخواست کانون های وکلا قدم 
برداشته است، حال که با اتهام از سوی برخی از این افراد روبه رو می شود و این را دخالت 
یا اعمال فشار دســتگاه قضائی تلقی می کنند، کانون های وکلا مختارند به هر نحوی که 

تدبیر می کنند، اقدامات خود را از طرق دیگری پیگیری کنند.
در خاتمه ضمن تأکید بر اینکه قوه قضائیه نیز از تقویت کانون های وکلای دادگستری 
و شــغل وکالت برای تقویت دادرســی عادلانه در نظام قضائی کشور استقبال می کند و 
خود عزم بر آن دارد، اما این نوع اظهارات نادرســت که بعضا با مقاصد دیگری از ســوی 
برخی افراد طرح می شــود را اقدامی ناصحیح و مانعی بر گسترش تعاملات کانون ها با 
قــوه قضائیه قلمداد می کند و انتظار دارد افراد دلســوز برای حرفه وکالت در این عرصه 

قدم بردارند.
روابط عمومی معاونت حقوقی و امور مجلس قوه قضائیه

واکنش معاونت حقوقی قوه قضائیه به حواشی 
نشست هیئت عمومی اتحادیه سراسری 

کانون های وکلای دادگستری ایران


